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92_129605.htm Proposing a Toast Ladies and gentlemen , I would

like to make a toast to the guests of honor. Here is to the health of

our host and hostess. This calls for a toast . I am sure I am speaking

for everyone here when I say how much we are going to thank you

both. I must congratulate our hosts on arranging such a successful

party. Let us lift our glasses for the host and hostess. I now propose a

toast to the warmest welcome from the host. Let us drink a toast to

the health of Mr. and Mrs. White. Cheers. Bottoms up.致敬酒辞 女

士们、先生们，让我来敬客人们一杯。 为主人夫妇的健康干

杯。 值得一贺。我代表在座的各位表达我对您们二人位的谢

忱。 我必须敬主人一杯，谢谢您们成功地安排了这样一个聚

会。 让我们举杯祝远原主人伉俪。 我提议为主人的盛情干杯

。 为怀特夫妇的健康干杯。 干杯。 干杯。 100Test 下载频道
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